



TOURNAMENT STRUCTURE NLH MILLION DAY 1A

22 November 2024

Buy-in:	€ 500 + € 50	Start:	15:00
Stack:	100.000	Day 1A	End of Level 9
Levels:	60	Late Reg.:	Day 2 of 1A/End of Level 10
ITM:	-10% € 500 sofort	Re-entry:	1
		Event:	2 Days

Finale CASINO BADEN

Level	Time	Time	Big Blind Ante	Small Blind	Big Blind
1	15:00	16:00	600	300	600
2	16:00	17:00	800	400	800
break	17:00	17:10			
3	17:10	18:10	1.000	500	1.000
4	18:10	19:10	1.200	600	1.200
dinner break	19:10	19:40			
5	19:40	20:40	1.600	800	1.600
6	20:40	21:40	2.000	1.000	2.000
break	21:40	21:50	Chip Race	100	
7	21:50	22:50	3.000	1.500	3.000
8	22:50	23:50	4.000	2.000	4.000
break	23:50	01:00			
9	01:00	02:00	5.000	2.500	5.000
End of Day 1			Chip Race	500	

Additional changes according to the tournament-management.

Es wird bei jedem **Tag 1** Turnier der CAPT MILLION, beim Erreichen von **10%** (Kaufmännische Rundung, ab 10,5% wird aufgerundet) des Spielerfeldes inklusive Re-entries (ITM = In the money), das Turnier gestoppt und die verbleibenden Spieler:innen nehmen am Tag 2 mit dem verbleibenden Chipstack teil. Diese Spieler:innen sind ab diesem Zeitpunkt im Min. Cash mit 1.500 Euro und haben an jedem weiteren **Tag 1** Turnier die Möglichkeit zur **Doppelqualifikation**.

At every **day 1** tournament of the CAPT MILLION, when **10%** (commercial rounding, from 10.5% is rounded up) of the player field including re-entries (ITM = In the money) is reached, the tournament will be stopped and the remaining players take part on day 2 with the remaining chip stack. From this point on, these players are in the min. cash with 1,500 euros and have the opportunity to **double qualify** on each subsequent **day 1** tournament.